SCHOOL FEE SCHEDULE

School fees are split into three (3) payments:

April 2022	5%	Covers the Deposit 2022-2023 (1/2 Sep)
June 2022	45%	Covers 1st Instalment Tuition Fees 2022-2023 (1/2 Sep - Jan)
January 2023	50%	Covers 2nd Instalment Tuition Fees 2022-2023 (Feb - Jun)

GOVERNMENT SUBVENTIONS

Residents of Macau who are registered with the Education Department qualify for student subventions. Government subventions are typically sent to the school twice a year in December and June. Student subventions are applied directly to a student's account upon receipt and are displayed on the statement.

TIS endeavours to register all qualified students with DSEDJ. Changes to a student's Macau ID, passport, or work permit can cause delays in student registrations. **Please report any document changes to the school office as soon as possible.**

Timeline of Subvention Payments:

June 2022	School issues invoice for 1st Instalment school fees for 2022-2023 school year. *Note - This is a full bill for 1st Instalment, no credits for 2021-2022 Term 2 subventions will be shown on the invoice as the School will not yet have received the subventions from DSEDJ. This applies to all TIS students.
End June 2022	School receives 2nd Term subvention for 2021-2022 school year from DSEDJ.
End December 2022	School receives 1st Term subvention and Educational Materials subvention for the school year 2022-2023 from DSEDJ.
January 2023	School issues invoice for 2nd Instalment school fees for 2022-2023 school year. Subventions from June 2022 and December 2022 will be shown as a credit on this invoice.

NOTE: Families who wish to receive the subvention directly after the School receives the funds from DSEDJ will be required to have an account with Bank of China (BOC) for the funds to be transferred directly into their account. Please provide bank details to the NW accounting office.

PAYMENT OPTIONS

Cheque	Cheques should be made payable to "The International School of Macao"
Cash	Cash payments can be made at TIS NW office during school office hours.
Credit/Debit Card & Mobile Payment	Visa, MasterCard, UnionPay, BOC Pay, WeChat Pay, and Alipay can be made at TIS NW Office during school office hours.
Express machine at Bank of China (BOC)	Make payment at BOC branch Payment/Recharge → School Fees → Student number : 20XXXXXX Once payment is complete, email receipt to schoolfees@tis.edu.mo
Internet / Mobile Banking via Bank of China (BOC)	Payment Service → Education Institution → Escola Internacional de Macau → Debit Note No (Student No): 20XXXXXX Instructions → https://bit.ly/3FACOQR
Autopay via Bank of China (BOC)	Direct Debit Authorization application to be made with the accounting office in advance
Bank Transfer (BCM)	Bank transfer to either the School's BCM account (details below). Once payment is complete, email transfer confirmation (with student name & Student ID no) to schoolfees@tis.edu.mo

Bank Name : BCM Bank

Bank Address: Avenida da Praia Grande No 572 Macau

Bank Tel No. : 853 - 87910000 Bank SWIFT Code : CMACMOMX

Account Name: International School of Macao Account No.: 1999453 (MOP) or 1999465 (HKD)

Address: Macau University of Science and Technology (Block K), Avenida Wai Long,

Taipa, Macao

學費表

學費共分為三個階段支付:

2022年4月	5%	2022-2023學年留位費 (½ 九月學費)
2022年6月	45%	2022-2023學年第一期學費 (% 九月至一月學費)
2023年1月	50%	2022-2023學年第二期學費 (二月至六月學費)

澳門政府津貼

凡完成澳門教育及青年發展局學生註冊的澳門居民,均有資格領取政府學生津貼。澳門政府的學生津貼一般在每年的12月及6月各發放一次。學生津貼可於收到款項後直接用於扣除學費。

澳門國際學校會為所有符合資格的學生進行學生註冊。然而, 澳門居民身份證、護照或工作簽證等更新程序, 均會延遲學生註冊進度。若學生有任何資料更改, 請儘快向學校辦公室聯絡。

學生津貼發放時間:

2022年6月	學校發出2022-2023學年第一期學費。
	* 注意 - 第一學期為全額學費單。因學校尚未收到2021-2022學年的第二期學生津貼,因此這次的學費需全額繳交。
2022年6月下旬	學校收到教青局發出的2021-2022學年第二期學生津貼。
2022年12月下旬	學校收到教青局發出的2022-2023學年第一期學生津貼及書簿津 貼。
2023年1月	學校發出2022-2023學年第二期學費。學費單上顯示的金額為已扣 除2022年6月及2022年12月收到的教青局學生津貼。

注意:希望直接領取教青局學生津貼的家庭,請提供中國銀行戶口號碼,才可使津貼直接存 **入口。請向北翼會計部提供銀行**戶口資料。

支付方式

支票	支票抬頭請寫「澳門國際學校」。
現金	可於辦公時間前往澳門國際學校北翼辦公室支付。
信用卡/記賬卡以及 手機支付	可於辦公時間前往澳門國際學校北翼辦公室辦理 Visa、 MasterCard、UnionPay、中銀支付、微信支付以及支付寶等。
中國銀行各分行的 「中銀e道」機	在中國銀行各分行處理 支付/充值 → 繳交學費 → 學生編號:20XXXXXX 完成繳費後請列印憑據並透過以下電郵上傳單據通知學校: schoolfees@tis.edu.mo。
中銀網上銀行/手機銀行	生活繳費 → 教育機構 →澳門國際學校 → 付款通知書號碼: 20XXXXXX, 方法 → https://bit.ly/3Fl3lpY
中銀自動轉帳	請先向澳門國際學校會計部申請授權轉帳。
商業銀行轉帳	直接轉帳至澳門國際學校的商業銀行戶口(詳情如下)完成繳費後請列印憑據 (提供姓名及學生編號) 並透過以下電郵上傳繳費訊息通知學校: schoolfees@tis.edu.mo。

銀行名稱:BCM Bank(澳門商業銀行)

商業銀行地址: Avenida da Praia Grande No 572 Macau

商業銀行電話:853 - 87910000 商業銀行轉帳代碼:CMACMOMX

轉帳戶口名稱: International School of Macao

轉帳戶口號碼:1999453 (澳門幣) 或 1999465 (港幣)

學校地址: Macau University of Science and Technology (Block K), Avenida Wai Long,

Taipa, Macao